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1. Opening en mededelingen

2. Algemene bespreekpunten

. A lui rming

(CZ) sluiten aan voor een toelichting.

In het MT wordt besproken wat de uitkomsten zijn van de augustus besluitvorming.
- De kasschuiven en begrotingsvoorstellen zijn gehonoreerd, het is een

goede uitkomst. Meeste discussiepunten zijn gehonoreerd.
- Coronaplaat zijn alleen de indirecte kosten (i.h.k.v. pandemische

paraatheid) niet gehonoreerd.
- Medicatieoverdracht is nog niet gehonoreerd, is nog in overleg met FIN.

[EEES)verwacht niet dat dit nog gaat lukken. GMT heeft al stukken

aangeleverd om een kasschuif te doen, maar ook dit is nog niet

gehonoreerd.
- In het premiedeel staat 20 min. euro in reservering staat voor de IC

opschaling tot 1150 bedden. 31 augustus komt daarvoor de

onderbouwing van de Nederlandse Vereniging van Ziekenhuizen (NVZ).
- CZ had zelf een claim ingediend voor de inhaalzorg, maar die is

teruggetrokken en wordt ingebracht voor de macro nacalculatie voor de

zorgverzekeraars. Daarbij wordt wel de afspraak met FIN gemaakt dat

het MBI daarvoor wordt ingezet.

- Geen vragen vanuit het he |
b. Rondje langs de velden

PZo
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GMT

Wiz

MEVA

CZ

Vorige week met het MT week op kantoor geweest, dat was heel fijn. Iedereen komt

langzaamaan weer terug van vakantie. MT wel nog dun bezet.

Discussie die nog loopt is over de maatschappelijke jaarverantwoording, komt deze week in

de lijn. Kamer heeft ook weer vragen gesteld met o0.a. verzoek om weer met de eerstelijn
in gesprek te gaan, dat is deze week gebeurd. PA MMZS is op de hoogte gesteld en er gaat

een nota richting de staatssecretaris.

GMT geeft aan dat er mogelijk een tekort speelt op een belangrijk covid IC geneesmiddel.
GMT is in gesprek met het landelijk codrdinatiecentrum geneesmiddelen (LCG) en is in

contact met apothekers. Voor nu klinkt het beheersbaar. RIVM voorspelt wel nog een 2200-

3200 IC opnames. Mogelijk verspreid over twee jaar, maar er worden ook berekeningen

gemaakt voor dit najaar. GMT neemt deze voorspelling mee in communicatie naar partijen.
De ziekenhuizen hebben wel voorraden opgebouwd maar de vraag is onderschat. Roche gaf
wel nog een compliment op de aanpak van Nederland, de behoefte was goed realistisch

neergezet en daarom gehonoreerd.
GMT heeft een directie uitje gepland op Prinsjesdag, vraag is of dat al kan. Andere directies

hebben ook directie bijeenkomsten corona proof gepland. Geplaceerd en sommige met

verzoek tot zelftest.

Deze week is het BO risicoverevening.
Het advies van de Raad van State over het bevriezen van het eigen risico is binnen,

idealiter wordt dit behandeld voor 1 oktober. Advies is kritisch, maar biedt wel ook punten
die nader moeten worden bezien. Dit volgt deze week richtindIIEXEZIN

De actieve openbaarmaking is ook bij wetgeving nog een uitdaging. Vaak is het een langer

traject waar meerdere nota’s aan vooraf zijn gegaan. Nu wordt gewerkt met een

samenvattende nota. Verzoek aan het MT om goed in de gaten te houden dat bij
besluitvormende nota‘s deze ook openbaar kunnen worden. Wat nog moet blijken hoe dit

wordt opgepakt in de Kamer en hoe snel we kunnen leren van de eerste ervaringen.
Z heeft nu zelf een nota waarbij ambtelijk advies en politicke wens niet overeenkomen. Dit

wordt gevoelsmatig toch lastig gevonden om dit goed over te brengen. Voorstel is om dit

soort nota’s ook te bespreken in het MT.

De teksten voor de Miljoenennota zijn nu afgestemd en gaat deze week richting de

bewindspersonen.
Over zeggenschap heeft MEVA deze week overleg met V&VN IEE. Maandag/

dinsdag volgt het officiéle plan van de partijen.

Volgende week maandag volgt ook een BO met o0.a. V&VN over het herstelplan.
o [BEER informeert naar het draagvlak voor het stuk dat zij gaan aanleveren. Dit kan

vooraf worden getoetst.
MEVA bereidt de bouwstenen brief voor op basis van het SER rapport, deze zou dan 3

september in de MR moeten worden behandeld. Het is in principe geen beleidsbrief en

schets alleen opties.

Premieraming- woensdag is politieke vijfhoek over de koopkracht raming. De raming die Z

en MEVA hebben gemaakt kan 1 op 1 worden overgenomen.

In de BR aanstaande vrijdag volgt nog een stuk over de kennisfunctie.
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- CZ is bezig met een toezegging van MMZS voor een plan over long covid. Dit plan moet

voor de derde dinsdag van september richting de Kamer. Bij de betrokken DG's moet nog

worden getoetst of dit aansluit bij de verwachtingen.
o Vanuit PZoisIEbetrokken.

o Voor GMT zit er een geen element is qua behandeling met geneesmiddelen. Maar

CZ zal het plan ook delen met GMT,

o MEVA is wel betrokken, vraag is of daar ook niet het punt aan moeten verbinden

over zorgprofessionals die langdurige ziek zijn geweest. WJZ en MEVA hebben

ontraden om daar iets apart voor te doen. MMZS heeft een two pager hierover

ingediend bij de MR. CZ heeft voor het werkgeversdeel geschakeld met SZW, MEVA

zou dan eerst ook met SZW moeten schakelen.

- Aankomende vrijdag is ook het “whole system in the room” overleg over regionale

doorzettingsmacht ggz.

DCo

- DCo heeft een strategische sessie gedaan met Sport. Daar is ook gesproken over de

corporate story, vraag is hoe dit bij hetmT langsgekomen. CZ weet dat er

medewerkersbijeenkomsten zijn geweest maar niet los bij de directies. DCo komt erop

terug bij de directies. Actie DCo

c. Corona update

= TT om aan dat de corona cijfers niet goed gaan, IC cijfers stijgen snel. MEVA deelt de

zorgen, ook in relatie voor de plannen voor de arbeidsvoorwaarden/ OVA discussie en

herstel van de zorg. De staatssecretaris wordt goed voorbereid. MEVA spreekt vanmiddag
met DGLZ en later deze week met OVA.

o CZ stelt voor om goed in de woordvoeringslijn mee te nemen dat de cijfers op de IC

al boven de signaalwaarde zitten. Er loopt parallel een gesprek met MVWS over de

signaalwaarden. CZ zal een Q&A maken op over de signaalwaarde/ druk op de IC's.

- Verwachting is dat het najaar best pittig gaat worden voor de zorg. De ziekenhuisopnames
voor corona zijn de gehele zomer op een hoger plateau gebleven dan verwacht. Ook het

aantal besmettingen neemt niet af. Exponentiéle groei wordt niet verwacht maar niet

uitgesloten.
- Israél is een voorloper op Europa. Daar ze je dat de deltavariant zorgt voor een opleving,

ook bij mensen die al zijn gevaccineerd.
- Aankomende vrijdag komt de (toegankelijkheids)monitor van de NZa naar buiten.

Aanstaande dinsdag verwacht MEVA de beleidsreactie op het herstelplan klaar te hebben.

Daarom worden er twee opties aan MVWS voorgelegd: 1) gezamenlijk dinsdag naar buiten

of 2) apart en een verwijzing naar het herstelplan. SER advies gaat op 3 september. De

staatssecretaris moet ook goed worden geinformeerd, verzoek aan CZ en MEVA. Actie CZ

en MEVA.

3. Conceptverslag 13 juli

Vastgesteld.

4. Rondvraag en sluiting
- Vorige week is het de “en dus” sheet rondgestuurd zodat de[JERES de sheet kunnen

aanvullen/aanpassen. Daarna volgt een uitvraag om de acties te beleggen binnen de

directies. Dit overzicht moet duidelijk maken wat dit betekent voor VWS als organisatie.
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Dit overzicht vraagt ook commitment van de BR om vast te houden als keuzes worden

gemaakt wat wordt opgepakt in de komende maanden.

CZ mist nog het capaciteitsverhaal wat hierbij past, dat volgt in de uitvraag woensdag. Het

beeld was juist dat dit overzicht ook nodig was om de vraag te beantwoorden: kunnen we

dit aan of “en dus” wat hebben we dan nodig.
Z heeft al een uitvraag ontvangen vanuit de DGLZ kolom met een format, de uitvraag voor

de kolom zal die format volgen.
PZo vraagt of de actie financiering voor de zorg (ook voor 2022) aansluit bij de stuurgroep

bekostiging die er al is. PZo en Z pakken dit samen op.

Daarnaast is de vraag wat dit betekent voor een nieuw kabinet en nieuwe prioriteiten
worden bepaald. Dit overzicht moet juist helpen inzichtelijk te maken wat aan werk er al

ligt na corona.

GMT en CZ delen hun opmerkingen nog via de mail.

MEVA geeft als aandachtspunt mee dat zij de uitvraag al drie keer hebben ontvangen. De

aanvullingen die zij met de DGLZ kolom delen worden verwerkt.

Morgen wordt de uitvraag gedaan, het verzoek is of iedereen het overzicht zou willen

invullen. Deadline is maandag 30 augustus 15 uur zodat iedereen het nog kan bespreken
binnen hun MT. Actie allen

IEE: in de maand september vrij, [EEE neemt dat over voor hem. Vraag is of dit

ook voor het MT de rol overpakt of dat iemand anders van het groepje dit kan doen. Dit is

ook in het groepje besproken. Iedereen legt dit nog even terug. Actie allen

PZo vraagt of weer verder gesproken kan worden over huisvesting VWS. CZ zal dit

donderdag bespreken in de BRBV. Actie CZ
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